
Org. nr. 802419-5979

Protokoll nr. 12/2022 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte den
6 december via Zoom.
Närvarande: Göran Björkman, Lena Lindahl, Inger Johansson,
Sanna Carlsvärd, Marlene Junholt och f.o.m. § 141 Kicki Svalin.
Frånvarande: Åsa Juntti, Sara Åsberg, Frida Lindblom . Cathy Baudeau.

§ 137. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 138. Val av justerare. Till justerare valdes Marlene Junholt.

§ 139.  Dagordningens godkännande. Förslaget till dagordning godkändes.

§ 140. Föregående protokoll. Protokoll nr 11/22 godkändes.

§ 141  Ekonomi.
   På transaktionskonto finns 132912:- och på placeringskonto finns 

194139:-. Hälsokontot finns 24083:-. samt 2129:-gällande valpgåvomedlemskap
som sitter på transaktionskontot. Gällande valpgåvomedlemskap så har kontot 
eget swish nr.1235486469. Avelskonferensen kostade 29660:- samt föreläsare
2.129:-.

§ 142. Skrivelser. Bara fått reklam ingenting annat.

§ 143. Rapport från kommittéerna.
a) PR och aktivitetskommittén jobbar för fullt med montern inför MY Dog.
Klubbens muggar och tröjor kommer att finnas till försäljning. 

 b) Utställningskommitte. Utställningsplats för år 2025 är inte klar.

c) Avelskommitté. Planerar uppfödarmöte gällande uppföljning av BPH och vår
                       200 analys samt Dandy Walker då prov måste tas efter 3 generationen fria föräldrar.

Styrelsen förtydligade att från 1 november gäller att alla valpkullar som annonseras
ut genom klubben måste följa RAS. Vid omplaceringsannonser ska regnr anges.
Ansvarig för valphänvisningen är Kerstin Svensson och Jeanette Dyberg.

d) MH-BPH kommitté. Önskvärt är att hundar som anmäls till BPH har uppnått 
mental mognad ( ca. 2 års ålder) Kommittén kommer att ingå i avelskommittén som 
en viktig del i avelsarbetet.

e) Redaktionen. Eurasierbladet är färdig att lämnas in för tryckning.
Almanackan är klar och ligger färdig för packning tillsammans med tidningen.
Kvarvarande almanackor ca. 20 st kommer att annonseras ut till försäljning.
Pris 120:- inklusive porto.

§ 144. Årsmötet.
Till ordförande för årsmötet den 19 mars ska Lis-Beth Liljeqvist tillfrågas.
Våra kommittéer ska ha lämnat in sina berättelser senast den 10 januari 2023.
Presentation av förlag till nya namn från valberedningen presenteras på vår hemsida.



§ 145. Medlemsvård. Förslaget till välkomstbrev godkändes med ändring från special
klubb till rasklubb. Skickas ut till nya medlemmar från 1/1 2023.

§ 146. Övriga frågor. Dokument på hemsidan diskuterades. Låsta dokument är
protokoll och hälsoregistret. Dokumenten kan läsas av klubbens medlemmar
genom att kontakta Jeanette Dyberg webmaster och få ett lösenord.

§ 147. Nästa styrelsemöte  Tisdag den 17 januari 1900 via Zoom.

§ 148. Mötets avslutning. Ordförande tackade och avslutade mötet ca.20.15.

Vid protokollet             Mötets ordförande                 Justerare

Inger Johansson Göran Björkman Marlene Junholt


